
Zápis z jednání Finančního výboru (FV) ZMČ Brno – Líšeň 

 
Datum konání:     9.9.2019 18.00 hod. 
Místo konání:      ÚMČ Brno - Líšeň 
Přítomen/přítomna:  B.Kubinková,  J.Talpa  T.Hložánek, Z.Matyáš,  M.Sadílek, J. 

Drbal 
Omluven/omluvena:   L.Axmannová, Z.Stejskal, J.Belcredi Knauer 
Nepřítomen/nepřítomna:  - 
Hosté:        ved.ORF ing.Stehlík, p. místostarosta JUDr. Příborský 
 

1) zahájení, schválení programu, volba ověřovatele 

Jednání zahájil  předseda FV,  přivítal  všechny  přítomné a  konstatoval,  že  výbor  je 
usnášeníschopný. Otevřel  diskuzi  k zaslanému  návrhu  programu  jednání – nebylo 
připomínek. 
 

usnesení:  FV schvaluje následující program jednání: 

1) zahájení, schválení programu, volba ověřovatele 
2) informace z mezitimní účetní závěrky MČ Brno - Líšeň k 30.6.2019 
3) Návrh střednědobého výhledu rozpočtu MČ Brno - Líšeň na období 2021 - 2025 
4) Žádost spolku Zlámalky z.s. o výjimku z Pravidel pro poskytování dotací z rozpočtu 
MČ Brno - Líšeň 

5) Žádost Marie Urbánkové o výjimku z Pravidel pro poskytování dotací z rozpočtu 
MČ Brno - Líšeň 

6) Rozpočtová opatření č. 15/2019 a č. 16/2019 
7) různé 

hlasováno:    6 pro, 0 proti, 0 zdržel se 
 

Volba ověřovatele – J.Drbal požádal o návrhy – nabídla se ing.Kubinková – nebyl další návrh 

usnesení:  FV volí ing. B. Kubinkovou za ověřovatele zápisu 
 
hlasováno:    6 pro, 0 proti, 1 zdržel se 
 

2) informace z mezitimní účetní závěrky MČ Brno - Líšeň k 30.6.2019 

Materiál stručně uvedl J. Drbal a otevřel diskuzi – M.Sadílek – dotaz na depozitní směnku – 
zodpověděl ing. Stehlík.   
  
usnesení:  FV doporučuje ZMČ Brno-Líšeň  
 
vzít na vědomí informace z mezitímní účetní závěrky MC Brno-Líšeň k 30.6.2019 
 
hlasováno:    6 pro, 0 proti, 0 zdržel se 

 



3) Návrh střednědobého výhledu rozpočtu MČ Brno - Líšeň na období 2021 - 2025 

Materiál  stručně  uvedli  J. Drbal a otevřel  diskuzi:  J.Talpa –  dotaz  k zohlednění inflace 
v rámci nájmů  - ing.  Stehlík  i  p.místostarosta  doporučili  kontaktovat  spíše  toho,  kdo  to  má 
přímo v gesci, což je p.starosta, patrně u starších smluv inflační doložka není 
  
usnesení:  FV doporučuje ZMČ Brno-Líšeň  

schválit  střednědobý výhled rozpočtu MČ Brno – Líšeň na období 2021 – 2025 dle 
přílohy  

hlasováno:   6 pro, 0 proti, 0 zdržel se 
 

4) Žádost spolku Zlámalky z.s. o výjimku z Pravidel pro poskytování dotací z rozpočtu 
MČ Brno - Líšeň 

Materiál stručně uvedl J.Drbal – materiál nebyl projednán v RMČ, Z.Matyáš – nevidí důvod 
projednávat materiál s ohledem na jeho obsah 
 
usnesení:  FV doporučuje ZMČ Brno-Líšeň  
  
udělit výjimku z čl. III písm. b) odst.1 Pravidel pro poskytování dotací z rozpočtu MČ Brno – 
Líšeň pro žádost o dotaci typu B žadateli Zlámalky (projekt Krbová kamna do lesního klubu 
Vysočina) 
 
hlasováno:    4 pro, 0 proti, 2 zdržel se  usnesení nebylo přijato 
 

5) Žádost Marie Urbánkové o výjimku z Pravidel pro poskytování dotací z rozpočtu 
MČ Brno - Líšeň 

Materiál uvedl  J.Drbal –  komentář  byl  stejný  jako  u  předchozího  bodu,  zároveň  bylo 
konstatováno, že v tomto případě byla s žadatelkou domluva, že pro další období bude žádat 
v rámci dotací typu A (letos z časových důvodů to již není možné) 

usnesení:  FV doporučuje ZMČ Brno-Líšeň  
  
udělit výjimku z čl. III písm. b) odst.1 Pravidel pro poskytování dotací z rozpočtu MČ Brno – 
Líšeň pro žádost o dotaci typu B žadateli Marii Urbánkové (projekt Adventní koncert 2019 – 1. 
adventní neděle) 
 
hlasováno:    3 pro, 0 proti, 3 zdržel se  usnesení nebylo přijato 
 

6) Rozpočtová opatření č. 15/2019 a č. 16/2019 

Materiál uvedl J.Drbal a otevřel diskuzi – dotazy směřovaly k opravě tartanové dráhy – 
zodpověděl p. místostarosta, k částce 800 tis. – nové hřiště – financování vysvětlil ved.ORF a 
p. místostarosta, 300 tis. – kůrovec – vysvětlil ing.Stehlík, částka 535 tis. – opravy Rokle – 
připomínka, zda po cca 2 letech od realizace to jsou oprávněné náklady. J.Drbal – žádost o 
oddělené hlasování jednotlivých rozpočtových opatření 



usnesení:  FV doporučuje ZMČ Brno-Líšeň  
 
vzít na vědomí rozpočtové opatření č. 15/2019, kterým se v upraveném rozpočtu zvyšují 
výdaje a financování o 885 tis.Kč dle přílohy 
 
hlasováno:    6 pro, 0 proti, 0 zdržel se 
 
vzít na vědomí rozpočtové opatření č. 16/2019, kterým se nemění výše upraveného rozpočtu  
dle přílohy 
 
hlasováno:    4 pro, 0 proti, 2 zdržel se  usnesení nebylo přijato 
 
 
7) různé 
-  J.Drbal  –  dotaz na  stav  případné  novelizace  Pravidel  pro  poskytování  dotací  –  p. 
místostarosta – neví o tom, že by byla nějaká novelizace připravena 

 

zapsal:   J. Drbal       ověřil: B. Kubinkova 



Zápis z jednání Finančního výboru (FV) ZMČ Brno – Líšeň

Datum konání:


9.9.2019 18.00 hod.

Místo konání:


ÚMČ Brno - Líšeň


Přítomen/přítomna:
B.Kubinková, J.Talpa T.Hložánek, Z.Matyáš, M.Sadílek, J. Drbal


Omluven/omluvena:

L.Axmannová, Z.Stejskal, J.Belcredi Knauer

Nepřítomen/nepřítomna:
-


Hosté:



ved.ORF ing.Stehlík, p. místostarosta JUDr. Příborský

1) zahájení, schválení programu, volba ověřovatele

Jednání zahájil předseda FV, přivítal všechny přítomné a konstatoval, že výbor je usnášeníschopný. Otevřel diskuzi k zaslanému návrhu programu jednání – nebylo připomínek.

usnesení:  FV schvaluje následující program jednání:


1) zahájení, schválení programu, volba ověřovatele

2) informace z mezitimní účetní závěrky MČ Brno - Líšeň k 30.6.2019

3) Návrh střednědobého výhledu rozpočtu MČ Brno - Líšeň na období 2021 - 2025

4) Žádost spolku Zlámalky z.s. o výjimku z Pravidel pro poskytování dotací z rozpočtu MČ Brno - Líšeň

5) Žádost Marie Urbánkové o výjimku z Pravidel pro poskytování dotací z rozpočtu MČ Brno - Líšeň

6) Rozpočtová opatření č. 15/2019 a č. 16/2019

7) různé

hlasováno: 
 6 pro, 0 proti, 0 zdržel se


Volba ověřovatele – J.Drbal požádal o návrhy – nabídla se ing.Kubinková – nebyl další návrh


usnesení:  FV volí ing. B. Kubinkovou za ověřovatele zápisu

hlasováno: 
 6 pro, 0 proti, 1 zdržel se


2) informace z mezitimní účetní závěrky MČ Brno - Líšeň k 30.6.2019

Materiál stručně uvedl J. Drbal a otevřel diskuzi – M.Sadílek – dotaz na depozitní směnku – zodpověděl ing. Stehlík.  

usnesení:  FV doporučuje ZMČ Brno-Líšeň 

vzít na vědomí informace z mezitímní účetní závěrky MC Brno-Líšeň k 30.6.2019

hlasováno: 
 6 pro, 0 proti, 0 zdržel se


3) Návrh střednědobého výhledu rozpočtu MČ Brno - Líšeň na období 2021 - 2025

Materiál stručně uvedli  J. Drbal a otevřel diskuzi: J.Talpa – dotaz k zohlednění inflace v rámci nájmů - ing. Stehlík i p.místostarosta doporučili kontaktovat spíše toho, kdo to má přímo v gesci, což je p.starosta, patrně u starších smluv inflační doložka není

usnesení:  FV doporučuje ZMČ Brno-Líšeň 

schválit  střednědobý výhled rozpočtu MČ Brno – Líšeň na období 2021 – 2025 dle přílohy 

hlasováno: 
6 pro, 0 proti, 0 zdržel se


4) Žádost spolku Zlámalky z.s. o výjimku z Pravidel pro poskytování dotací z rozpočtu MČ Brno - Líšeň

Materiál stručně uvedl J.Drbal – materiál nebyl projednán v RMČ, Z.Matyáš – nevidí důvod projednávat materiál s ohledem na jeho obsah

usnesení:  FV doporučuje ZMČ Brno-Líšeň 

udělit výjimku z čl. III písm. b) odst.1 Pravidel pro poskytování dotací z rozpočtu MČ Brno – Líšeň pro žádost o dotaci typu B žadateli Zlámalky (projekt Krbová kamna do lesního klubu Vysočina)

hlasováno: 
 4 pro, 0 proti, 2 zdržel se
usnesení nebylo přijato

5) Žádost Marie Urbánkové o výjimku z Pravidel pro poskytování dotací z rozpočtu MČ Brno - Líšeň

Materiál uvedl J.Drbal – komentář byl stejný jako u předchozího bodu, zároveň bylo konstatováno, že v tomto případě byla s žadatelkou domluva, že pro další období bude žádat v rámci dotací typu A (letos z časových důvodů to již není možné)

usnesení:  FV doporučuje ZMČ Brno-Líšeň 

udělit výjimku z čl. III písm. b) odst.1 Pravidel pro poskytování dotací z rozpočtu MČ Brno – Líšeň pro žádost o dotaci typu B žadateli Marii Urbánkové (projekt Adventní koncert 2019 – 1. adventní neděle)

hlasováno: 
 3 pro, 0 proti, 3 zdržel se
usnesení nebylo přijato

6) Rozpočtová opatření č. 15/2019 a č. 16/2019

Materiál uvedl J.Drbal a otevřel diskuzi – dotazy směřovaly k opravě tartanové dráhy – zodpověděl p. místostarosta, k částce 800 tis. – nové hřiště – financování vysvětlil ved.ORF a p. místostarosta, 300 tis. – kůrovec – vysvětlil ing.Stehlík, částka 535 tis. – opravy Rokle – připomínka, zda po cca 2 letech od realizace to jsou oprávněné náklady. J.Drbal – žádost o oddělené hlasování jednotlivých rozpočtových opatření


usnesení:  FV doporučuje ZMČ Brno-Líšeň 


vzít na vědomí rozpočtové opatření č. 15/2019, kterým se v upraveném rozpočtu zvyšují výdaje a financování o 885 tis.Kč dle přílohy


hlasováno: 
 6 pro, 0 proti, 0 zdržel se


vzít na vědomí rozpočtové opatření č. 16/2019, kterým se nemění výše upraveného rozpočtu  dle přílohy


hlasováno: 
 4 pro, 0 proti, 2 zdržel se
usnesení nebylo přijato

7) různé


- J.Drbal – dotaz na stav případné novelizace Pravidel pro poskytování dotací – p. místostarosta – neví o tom, že by byla nějaká novelizace připravena

zapsal: 
J. Drbal



ověřil: B. Kubinkova

